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Protokół 19/21 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia 

i Spraw Społecznych 

z dnia 31.08.2021 r. 

 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 10:00 w siedzibie Urzędu Gminy Włocławek przy  

ul. Królewieckiej 7.  W posiedzeniu uczestniczyli Radni Gminy Włocławek- członkowie Komisji, Pani Anna 

Ledzion – Kierownik CUW,  

W posiedzeniu uczestniczyło  8  Radnych - lista obecności Radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przygotowanie szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2021/2022 – wyjazd do szkół.  

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych Radna Pani 

Magdalena Nowak o godzinie 10:00 otworzyła posiedzenie  komisji. 

 

Ad.2. 

Pani Przewodnicząca Magdalena Nowak  powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i na podstawie 

listy obecności jednocześnie stwierdziła quorum.  

 

Ad.3.                                 

Pani Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia i zapytała czy ktoś proponuje jakieś zmiany 

do przedstawionego porządku obrad? 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o pozytywne 

przyjęcie porządku obrad.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 4. 

Pani Przewodnicząca Magdalena Nowacka poinformowała, że w celu sprawdzenia przygotowania szkół do 

rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2021/2022 członkowie Komisji zaczną od Szkoły Podstawowej w Kruszynie, 

a następnie pojadą do Szkoły Podstawowej w Smólniku.  
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W Szkole podstawowej w Kruszynie członkowie komisji dokonali przeglądu poszczególnych sal lekcyjnych w 

celu sprawdzenia, czy szkoła jest przygotowana na przybycie uczniów. Ponadto zgłoszone zostały następujące 

wnioski:  

1. Naprawienie dachu na sali gimnastycznej, ponieważ po ostatnich burzach zalana została sala i klatka 

schodowa.  

 

Pani Dyrektor Dorota Chylińska na  bieżąco udzielała odpowiedzi na pytania zadawane przez członków Komisji, 

które dotyczyły m.in. uczniów z orzeczeniami i opiniami, odpowiadając, że SP mamy 6 uczniów z orzeczeniami i 

70 z opiniami poradni psychologiczno – pedagogicznej, co znacznie zwiększa koszty funkcjonowania szkoły.  

Pani Przewodnicząca zapytał ilu uczniów wymaga nauczania indywidualnego? 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że na ten moment 2 uczniów.  

Pani Przewodnicząca, kontynuując zapytała ilu uczniów wymaga nauczyciela wspomagającego?  

Pani Dyrektor poprosiła Panią Przewodniczącą o sprecyzowanie pytania.  

Pani Przewodnicząca ponownie zapytała ilu uczniów wymaga dodatkowego nauczyciela w klasie tzn. asystenta?  

Pani Dyrektor nie udzieliła odpowiedzi, stwierdzając, że nie rozumie pytania.  

 

Radny Pan Zbigniew Reniecki zapytał o wyniki egzaminów ? 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że był to niezwykle trudny egzamin oraz sytuacja w jakiej uczniowie do egzaminów 

podeszli. Jeżeli chodzi o język polski, to egzamin wypadł dobrze, natomiast z matematyki niestety ale nie powiódł 

się, język angielski 61%.  

 

Podsumowując członkowie Komisji uznali, że Szkoła Podstawowa w Kruszynie jest przygotowana do rozpoczęcia 

nowego roku szkolnego. Wszędzie jest czysto i schludnie. Zadbano o szczegóły i wszystko nabrało estetycznego 

wyglądu.   

Na zakończenie członkowie Komisji podziękowali Pani Dyrektor za wkład pracy włożony w to, żeby szkoła była 

na takim poziomie i tak przygotowana do rozpoczęcia roku szkolnego.  

 

Kontynuując członkowie Komisji udali się do Szkoły Podstawowej w Smólniku, gdzie również dokonali przeglądu 

poszczególnych sal lekcyjnych w celu sprawdzenia, czy szkoła jest przygotowana na przybycie uczniów. Ponadto 

zgłoszone zostały następujące wnioski:  

 

1. Naprawa ogrodzenia wokół szkoły.  

1. Zająć się sprawą przeciekającego dachu na hali sportowej.  

2. Wymagany remont kuchni ( nowy sprzęt, płytki). 

3. Montaż podwieszanego sufitu w starej części szkoły.  

4. Podłoga w sali nr 12 – wymiana.  

5. Wymiana elektryki w starej części szkoły.  

6. Wymiana kotłów do ogrzewania.  

7. Zakup nowego busa szkolnego na min. 20 osób, ponieważ pojawia się problem dowożenia  uczniów w 

kierunku Skoki i Dęby. Ponadto obecny bus jest w złym stanie technicznym.  
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8. Wymiana jarzeniówek na hali sportowej.  

9. Zakup kotary dzielącej halę sportową na dwie części.  

 

Na wstępie Pani Przewodnicząca podziękowała Pani Dyrektor za zaproszenie na uroczyste rozpoczęcie roku 

szkolnego, ale niestety nie uda jej się dojechać.  

Pani Dyrektor Marzanna Kwiatkowska na bieżąco odpowiadała na pytania członków Komisji.  

 

Radny Pan Zbigniew Reniecki zapytał o wyniki egzaminów, na co Pani Dyrektor Marzenna Kwiatkowska 

odpowiedziała, że egzaminy, mimo iż były trudne poszły zadowalająco. Część humanistyczna poszła bardzo 

dobrze, natomiast problem był z częścią matematyczną. Ogólnie szkoła osiągnęła wynik na poziomie 64% z języka 

polskiego i 46% z matematyki.  

 

Pani Przewodnicząca zapytała, ilu jest uczniów z indywidualnym nauczaniem i ilu ma nauczyciela 

dodatkowego/wspomagającego?  

Pani Dyrektor odpowiedziała, że z nauczaniem indywidualnym ( w domu) mamy 2 uczniów i 1 ucznia 

niepełnosprawnego wymagającego dodatkowego tzn. asystenta.  

Pani Przewodnicząca podziękowała i dodała, że w SP w Kruszynie nie uzyskała takie odpowiedzi.  

 

Podsumowując członkowie Komisji uznali, że Szkoła Podstawowa w Smólniku jest bardzo dobrze przygotowana 

do rozpoczęcia nowego roku szkolnego, po czym podziękowali Pani Dyrektor za wkład pracy włożony w to, żeby 

szkoła była na takim poziomie i tak przygotowana do rozpoczęcia roku szkolnego.  

 

Ad. 5.  

Sprawy różne:  

Nie zgłoszono.  

 

Ad.6. 

Z uwagi na brak kolejnych tematów Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za przybycie, po czym 

zakończyła posiedzenie komisji o godz. 13:30.  

 

Protokół sporządziła:  

A. Seroczyńska  

 

 

     Przewodnicząca 

   Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, 

Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych   

 

Magdalena Nowak  

 


